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4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat les preguntes amb resposta escrita 

del Govern presentades pel M. I. Sr. Carles Naudi 

d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general del 

Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 31 de 

maig del 2016, relatives a la titularitat al registre 

del NIC de www.salodelvideojoc.com i 

www.andorravideogameparty.com i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 0784). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsella, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, membre de l’agrupació política Ciutadans 

Compromesos i electe per la circumscripció 

parroquial de la Massana, d’acord amb el que 

disposen els articles 129 i següents del Reglament del 

Consell General, formulo les preguntes següents al 

M. I. Govern a fi de què, se’m contestin de forma 

escrita en el més breu termini. 

Antecedents: 

En relació a una pregunta sobre el saló del vídeo joc 

(Reg. 556) Govern respon el següent: 

Tant la web com el domini só propietat d’Andorra 

Telecom, segons els acords subscrits entre les dues parts. 

El canvi de registre dels dominis 

www.salodelvideojoc.com i www. 

Andorravideogameparty.com està en tràmit actualment. 

Per quin motiu tots aquests anys s’ha mantingut la 

titularitat al registre del NIC a nom d’una empresa 

espanyola? 

Si s’ha deixat d’utilitzar el domini 

andorravideogameparty, per què s’ha pagat la renovació 

i per què s’ha procedit a fer el canvi de registre? 

Durant quants anys pensa Govern anar renovant el 

domini andorravideogameparty.com? 

Quin criteri s’utilitza per continuar pagant dominis 

d’internet que no s’utilitzen? 

A Casa de la Vall, el 31 de maig de 2016 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa 

Bonet Perot, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 6 de juny del 

2016, relativa a l’elaboració d’un reglament que 

limitarà l’accés a la convenció als professionals 

sanitaris i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0809). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’elaboració d’un reglament que limitarà l’accés a 

la convenció als professionals sanitaris 

L’augment del nombre de prestadors sanitaris en els 

últims anys convencionats amb la CASS està 

generant incertesa sobre com es vol gestionar aquest 

augment per què no afecti a la despesa sanitària, i 

que en conseqüència , el seu control que es pugui 

desenvolupar via reglamentaria derivi a retallades 

que afectin tant a l’accés com a les prestacions que 

reben els assegurats i beneficiaris del sistema públic 

de salut. 

Ateses aquestes consideracions exposades, es 

pregunta 

Quines accions o mesures vol posar en marxa 

Govern per poder aconseguir que la despesa sanitària 

no augmenti sempre que hi hagi un augment del 

nombre de professionals convencionats? 

Casa de la Vall, 6 de juny del 2015 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés  

Grup Parlamentari Mixt 

http://www.salodelvideojoc.com/
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi 

Zamora, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 6 de juny del 2016, relativa a 

l’estat de les accions dutes a terme pel Govern per 

tal que les persones que realitzen una activitat per 

compte propi cotitzin a la CASS en funció dels seus 

ingressos i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0810). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general de SDP  del Grup 

Parlamentari Mixt, mitjançant la present m’adreço a 

V.M.I.S. per a què, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula en relació a l’estat de les 

accions dutes a terme pel Govern per tal que les 

persones que realitzen una activitat per compte 

propi cotitzin a la CASS en funció dels seus 

ingressos 

El dia 5 de maig el Consell General va aprovar una 

Resolució encomanant al Govern que estudiï la 

possibilitat d´establir la cotització de les persones 

que realitzen una activitat per compte propi a la 

CASS en funció dels seus ingressos o en funció del 

sou mig per sector i tenint en compte un mínim de 

cotització prenent en compte la sostenibilitat del 

sistema. 

Tenint en compte que l’entrada en vigor de la Llei 

del pressupost 2016 el dia 1 d’abril recull un 

increment del 2% a la cotització de la branca general 

de la CASS, fet que afegeix majors dificultats a la 

tresoreria de molts treballadors autònoms en un 

moment complicat de l’economia del país, 

considerant que esdevé inajornable de donar una 

resposta a aquest plantejament un mes i escaig 

després de l´aprovació d´aquesta proposta de 

resolució pel Consell General, demanem: 

Quines mesures o accions a emprés o pensa 

emprendre el Govern, i com pensa calenderitzar 

dites accions per donar compliment a la resolució de 

data 5 de maig del 2016 del Consell General? 

Andorra la Vella, 6 de juny del 2016 

Victor NAUDI ZAMORA  

Conseller General de SDP al Grup Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi 

Zamora, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 6 de juny del 2016, relativa a 

l’estat de les accions empreses per part del Govern 

per tal que no es torni a produir un error en 

l’enviament de dades com el que es va produir el 

passat 11 de maig, quan des de l’Agència 

Tributària es va enviar un correu electrònic als 

obligats tributaris als quals s’havia de retornar 

l’IGI i en el qual constava l’adreça electrònica de 

totes les persones que es trobaven en la mateixa 

situació i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0811). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyor, 

El sotasignat, conseller general de SDP del Grup 

parlamentari Mixt, mitjançant la present m’adreço a 

V.M.I.S. per a què, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula en relació a l’estat de les 

accions empreses per part del Govern per tal que 

no es torni a produir un error en l’enviament de 

dades com el que es va produir el passat 11 de 

maig, quan des de l’Agència Tributària es va 

enviar un correu electrònic als obligats tributaris 

als quals s'havia de retornar l’IGI i en el qual 

constava l’adreça electrònica de totes les persones 

que es trobaven en la mateixa situació 

En roda de premsa posterior a què denunciéssim 

aquest fet, el ministre de Finances responia que 

s’estava avaluant el perquè s’havia produït dit error, 

per veure si era evitable i quines són les eines que es 
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poden posar a l’abast del personal de l’Agència 

Tributària perquè no torni a passar un fet similar. 

Tenint en compte la resposta del ministre, que 

aixeca més dubtes que no pas dóna resposta clara per 

a evitar que un fet semblant o de pitjors 

conseqüències es pogués tornar a produir, demanem: 

Quines mesures a emprès el Govern per garantir la 

confidencialitat en l’enviament de dades sensibles en 

el sistema de comunicació amb els obligats tributaris? 

Andorra la Vella, 6 de juny del 2016 

Victor Naudi Zamora  

Conseller General de SDP al Grup Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 7 de juny del 2016, relativa al balanç 

del primer any d’aplicació del Reglament de les 

prestacions d’incapacitat temporal de la Seguretat 

Social i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0813). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula relativa al balanç del 

primer any d’aplicació del Reglament de les 

prestacions d’incapacitat temporal de la Seguretat 

Social 

Tot just fa un any entrava en vigor el Reglament de 

les prestacions d’incapacitat temporal de la Seguretat 

Social del 27 de maig del 2015. Entre altres canvis, el 

dit reglament preveu en el seu article 10, l’obligació 

per les persones assegurades en situació d’incapacitat 

temporal d’haver de romandre al seu domicili de les 

9 a les 12 h i de les 15 a les 17 h, tots els dies de la 

setmana. 

Per aquest motiu, demanem a Govern: 

Quin balanç extreu el Govern d’aquest primer any 

d’aplicació del Reglament de les prestacions 

d’incapacitat temporal de la Seguretat Social? Ha 

tingut aquest alguna afectació en el nombre de 

baixes que hi ha hagut? Ha sigut beneficiós per les 

persones assegurades? Quin retorn n’han tingut? 

Consell General, 7 de juny del 2016 

Rosa Gili Casals  

Consellera General socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Pere López Agràs, 

president del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 7 de juny del 2016, relativa a la construcció 

d’una benzinera propera al Pont de la Margineda i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0814). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

construcció d’una benzinera propera al Pont de la 

Margineda 

Vista la informació relativa a la construcció d’una 

benzinera prop del Pont de la Margineda que ens ha 

estat lliurada arran de diverses demandes 

d’informació formulades i l’afectació que la 

construcció esmentada té en qüestions com ara la 

mobilitat, l’impacte mediambiental, la protecció del 

patrimoni i la imatge del país.  

Es demana: 

Per què el Govern ha permès la construcció de 

l’esmentada benzinera? 

Consell General, 7 de juny del 2016 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 7 de juny del 2016, relativa a les raons 

per les quals no s’ha regulat el sector de la 

biotecnologia i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0815). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula relativa a les raons per 

les quals no s’ha regulat el sector de la 

biotecnologia 

Fa pocs dies ens assabentàvem de la fallida de Bio 

Valira. Aquesta empresa andorrana, amb vocació 

avantguardista, havia rebut un crèdit preferent del 

programa de préstecs públics per a innovadors i 

petits negocis i per funcionar necessitava l’adequació 

del marc jurídic en el sector de la biotecnologia.  

Per l’exposat, demanem a Govern: 

Quines raons expliquen que el Govern, després 

d’haver atorgat un crèdit preferent a Bio Valira, no 

hagi fet tot el convenient perquè aquesta empresa 

pogués tirar endavant?  

Consell General, 7 de juny del 2016 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi 

Zamora, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 7 de juny del 2016, relativa a 

l’atorgament dels ajuts del programa Engega i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0817). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyor, 

El sotasignat, conseller general de SDP del Grup 

Parlamentari Mixt, mitjançant la present m’adreço a 

V.M.I.S. per a què, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General. 

Pregunta que es formula en relació a l’atorgament 

dels ajuts del programa Engega 

A principis d’aquet mes de juny el ministre 

d’Administració Pública, Transports i 

Telecomunicacions, avançava que en només un mes 

i mig s’havia aconseguit l’objectiu d’assolir una quota 

de mercat del 5% per als vehicles elèctrics i híbrids 

endollables, i que de les 158 reserves de compra 

previstes se n’havien matriculat 60 exhaurint 

l’avançament de 300.000 euros de la partida de l’any 

vinent, i que caldrà esperar el 2017 per a una 

propera convocatòria, anunciant que caldrà fer 

canvis amb la voluntat que “el màxim de gent 

possible tingui accés a aquest ajut”. 

Atenent aquestes consideracions es pregunta: 

Quins canvis pensa introduir Govern per tal de 

repartir millor aquestes ajudes? I com explica Govern 

que la majoria dels ajuts atorgats el 2016 s’han 

limitat a dos concessionaris en concret? 

Andorra la Vella, 7 de juny del 2016 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller general SDP  

Grup Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa 

Bonet Perot, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 7 de juny del 

2016, relativa al nombre de cesàries que es 

realitzen a Andorra i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 
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admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 0818). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

nombre de cesàries que es realitzen a Andorra 

Segons les dades del 2015, 34 de cada 100 parts va 

ser via cesària, representant el triple al recomanat 

per l’Organització Mundial de la Salut. Aquest 

organisme internacional considera que la taxa ideal 

hauria de trobar-se al voltant del 10-15%. 

L'OMS recomana que la cesària es faci només en cas 

de perill per al nadó o per a la mare i recorda que es 

tracta d'una intervenció quirúrgica major que 

dificulta la recuperació de la mare i encareix la 

despesa sanitària. 

Des de ja fa molts anys que es mantenen taxes 

elevadíssimes en el nombre de cesàries realitzades a 

Andorra. 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta 

Ens pot explicar Govern, si considera que són dades 

adequades al nostre país? 

Considera Govern que calen actuacions orientades a 

disminuir aquesta taxa elevadíssima que caldria 

modificar? 

Quines accions caldrien instaurar per aconseguir 

unes taxes similars a les recomanades per l’OMS? 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Sílvia Eloïsa Bonet Perot  

Consellera general de Socialdemocràcia i Progrés  

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo 

Fernàndez, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 7 de juny del 2016, relativa 

al termini de pagament de factures per part del 

Govern i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0819). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat M. I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta relativa al termini de pagament de 

factures per part del Govern 

Motivació: 

Vist que en la memòria de l’enquesta de conjuntura 

del segon semestre 2015 de la Cambra de Comerç, 

Indústria i Serveis s’apunta que un dels principals 

obstacles de les empreses del país per accedir a 

finançament rau en el retard del termini de 

pagament de l’Administració ocasionant problemes 

de liquiditat, representant un 12% dels casos 

enquestats relatius als problemes o dificultats de 

finançament que han hagut d’afrontar les empreses 

andorranes, 

Vist que tant des de la Cambra de Comerç, Indústria 

i Serveis així com des de l’Associació de 

Contractistes d’Obra s’ha insistit en el greuge que 

provoca la morositat del pagament per part de 

l’Administració de les factures pendents. 

Atès aquests antecedents, es pregunta, 

Pot Govern informar quin és el termini mig de 

pagament de les factures als proveïdors? 

Casa de la Vall, 7 de juny de 2016 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Carles Naudi 

d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general del 

Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 5 de 

juny del 2016, relativa a les modificacions 
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d’estatuts de societats públiques i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 0820). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi, conseller general del 

Grup Parlamentari Liberal, i membre de l’agrupació 

política Ciutadans Compromesos de La Massana, 

d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 

IV del Reglament del Consell General, formulo la 

següent pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, 

de forma oral com preveu l’article 130 de l’esmentat 

reglament, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

modificacions d’estatuts de societats públiques 

S’ha sabut que Govern vol presentar per la seva 

aprovació al Consell General, els estatuts d’una o 

vàries societats públiques. 

Vist l’exposat anteriorment, es pregunta, 

Els estatuts de quines societats vol modificar 

Govern? 

Quan preveu entrar les modificacions a tràmit al 

Consell General? 

A Casa de la Vall, el 5 de juny del 2016 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit  

Conseller general del Grup Parlamentari Liberal 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Josep Majoral 

Obiols, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 7 de juny del 2016, relativa 

a la planta de cogeneració que s’està construint a 

Soldeu i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0821). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat Josep Majoral Obiols, conseller general 

del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb el que 

disposa el capítol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral com preveu 

l’article 130 de l’esmentat reglament, davant el Ple 

del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

planta de cogeneració que s’està construint a 

Soldeu 

El passat 11 d’abril, vaig rebre còpia del pla de 

viabilitat econòmica per a la construcció de la 

central de cogeneració de Soldeu. Pla, que fou 

sol·licitat per aquest conseller via demanda 

d’informació núm. 1470. Vista la informació que es 

desprèn del mateix, es pregunta, 

En quin estat es troben els treballs de construcció, 

quin és el termini previst per l’acabament dels 

mateixos i per acabar, quin és l’estat financer de 

l’obra (import de certificacions emeses, pagaments, 

etc.)? 

El 7 de juny del 2016 

Josep Majoral Obiols  

Conseller general  

del Grup Parlamentari Liberal 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa 

Marimon, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 6 de juny del 2016, relativa 

a la CASS i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0822). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 
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Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

CASS 

Vist que la Caixa Andorrana de Seguretat Social 

(CASS) ha començat a elaborar un reglament que 

limitarà l’accés a la convenció als professionals 

sanitaris. 

Vist que en les reunions entre el Servei Andorrà 

d’Atenció Sanitària (SAAS) i la CASS hi ha cert 

consens que una reforma sanitària no pot iniciar-se 

sense abans determinar quins són els serveis sanitaris 

que cal oferir. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta: 

Pot informar Govern de per què s’ha iniciat 

l’elaboració d’aquest reglament que limitarà l’accés a 

la convenció als professionals sanitaris, sense encara 

haver determinat quins són exactament els serveis 

que cal oferir? 

6 de juny de 2016 

Ferran Costa Marimon  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa 

Marimon, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 6 de juny del 2016, relativa 

al Comitè Nacional de Bioètica i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 0823). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

Comitè Nacional de Bioètica 

El 18 de desembre de 2013, el Govern va aprovar el 

Reglament del Comitè Nacional de Bioètica 

d’Andorra, tal com consta en el BOPA, núm. 61, del 

27 de desembre de 2013. 

Segons consta en el Reglament del Comitè Nacional 

de Bioètica d’Andorra, el Govern inclou cada any en 

el Projecte de llei del pressupost general una partida 

destinada a garantir els recursos necessaris per 

assegurar el finançament del Comitè. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta: 

Pot informar Govern de quines van ser les partides 

pressupostàries per al finançament del Comitè 

Nacional de Bioètica d’Andorra per a l’exercici 2015 

i en què es van destinar; i en què es destina o es 

destinarà la partida del 2016? 

6 de juny de 2016 

Ferran Costa Marimon  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo 

Fernàndez, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 7 de juny del 2016, relativa 

a l’enviament de vacunes a Espanya per part de 

farmàcies andorranes i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. 

Núm. 0824). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat M. I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta relativa a l’enviament de vacunes a 

Espanya per part de farmàcies andorranes 

Motivació: 

Vist que recentment hem tingut coneixement de 

casos de suposades males praxis d’algunes farmàcies 

del país en l’enviament de vacunes així com en la 

venda de productes relacionats amb els 

anabolitzants, 

Atès aquests antecedents, es pregunta, 

Pot Govern informar si és cert que s’hagin produït 

enviaments de vacunes a Espanya o d’altres països 
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incomplint els requisits necessaris de conservació 

així com els requisits preceptius administratius? 

Pot Govern informar si té constància que també 

s’hagi produït venda il·legal d’anabolitzants per part 

d’alguna farmàcia del país? 

Casa de la Vall, 7 de juny de 2016 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 7 de juny del 

2016, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada per la M. I. Sra. Carine 

Montaner Raynaud, consellera general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 7 de juny del 

2016, relativa a la prevenció i promoció de la salut 

a nivell del pressupost global del Govern pel 2016 

i d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0825). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, M. I. Carine Montaner Raynaud, 

consellera general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Es pregunta 

Pot informar Govern del pes de la prevenció de la 

salut a nivell del pressupost global de Govern pel 

2016? Pot informar Govern de la seva voluntat 

política pel que fa a la prevenció i la promoció de la 

salut? 

El 7 de juny del 2016 

Carine Montaner Raynaud  

Consellera general 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 16 de juny del 2016, dijous, a les 9.30h, 

se celebrarà una sessió ordinària del Consell General, 

amb l’ordre del dia següent: 

Punt Únic: Preguntes al Govern amb resposta oral, 

(segons llistat annex). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 7 de juny del 2016 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Llistat de preguntes al Govern amb resposta oral 

disponibles per a la sessió del dia 16 de juny del 

2016 

1- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 6 de juny del 2016, relativa a l’elaboració d’un 

reglament que limitarà l’accés a la convenció als 

professionals sanitaris, (Reg. Núm. 0809). 

2- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 6 de 

juny del 2016, relativa a l’estat de les accions dutes 

a terme pel Govern per tal que les persones que 

realitzen una activitat per compte propi cotitzin a la 

CASS en funció dels seus ingressos, (Reg. Núm. 

0810). 

3- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 6 de 

juny del 2016, relativa a l’estat de les accions 

empreses per part del Govern per tal que no es 

torni a produir un error en l’enviament de dades 

com el que es va produir el passat 11 de maig, 

quan des de l’Agència Tributària es va enviar un 

correu electrònic als obligats tributaris als quals 

s’havia de retornar l’IGI i en el qual constava 

l’adreça electrònica de totes les persones que es 

trobaven en la mateixa situació, (Reg. Núm. 0811). 

4- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 7 de 

juny del 2016, relativa al balanç del primer any 

d’aplicació del Reglament de les prestacions 

d’incapacitat temporal de la Seguretat Social, (Reg. 

Núm. 0813). 
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5- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, president del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 7 de juny del 

2016, relativa a la construcció d’una benzinera 

propera al Pont de la Margineda, (Reg. Núm. 

0814). 

6- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 7 de 

juny del 2016, relativa a les raons per les quals no 

s’ha regulat el sector de la biotecnologia, (Reg. 

Núm. 0815). 

7- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 7 de 

juny del 2016, relativa a l’atorgament dels ajuts del 

programa Engega, (Reg. Núm. 0817). 

8- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera 

general del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de 

data 7 de juny del 2016, relativa al nombre de 

cesàries que es realitzen a Andorra, (Reg. Núm. 

0818). 

9- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 7 de juny del 2016, relativa al termini de 

pagament de factures per part del Govern, (Reg. 

Núm. 0819). 

10-Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Carles Naudi d’Areny-

Plandolit Balsells, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 5 de juny del 

2016, relativa a les modificacions d’estatuts de 

societats públiques, (Reg. Núm. 0820). 

11- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Josep Majoral Obiols, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 7 de juny del 2016, relativa a la planta 

de cogeneració que s’està construint a Soldeu, 

(Reg. Núm. 0821). 

12- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 6 de juny del 2016, relativa a la CASS, 

(Reg. Núm. 0822). 

13- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 6 de juny del 2016, relativa al Comitè 

Nacional de Bioètica, (Reg. Núm. 0823). 

14- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 7 de juny del 2016, relativa a 

l’enviament de vacunes a Espanya per part de 

farmàcies andorranes, (Reg. Núm. 0824). 

15- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada per la M. I. Sra. Carine Montaner 

Raynaud, consellera general del Grup Parlamentari 

Liberal, per escrit de data 7 de juny del 2016, relativa 

a la prevenció i promoció de la salut a nivell del 

pressupost global del Govern pel 2016, (Reg. Núm. 

0825). 
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